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Protokoll fört vid styrelsemöte för Gotlands skidförbund 
 
Datum:  2013-11-13 

Plats:  Träkumla 

 
Närvarande: Åsa Abel asa.abel@gotland.se  

 Anders Birgersson anders.birgersson@cementa.se  

 Måns Öhman mans.ohman@telia.com 

 Eva Buskas eva.buskas@gotlandsallehanda.se 

 Stefan Buskas s.buskas@telia.com  

 Lotta Dahl  lotta@charlottendal.net  

 Stefan Persson stefan.persson@comai.se 

 

Frånvarande:   

 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

2 Genomgång av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

4 Ekonomi 

Lotta lämnade en ekonomisk rapport. 

5 Nytt från svenska skidförbundet 

Det fanns inget att rapportera under denna punkt. 

6 Nytt från klubbarna 

VOK har nyligen genomfört en provkörning och utbildning av snökanonerna, där SOK Svaide-Roma 

även deltog. 

7 Upprättande av årsplanering 

Styrelsen påbörjade arbetet med att skissa på ett årshjul för verksamheten. Sekreteraren får i uppdrag 

att renskriva och återkomma med utkast till nästa möte. 

8 Långsiktiga mål 

Styrelsen påbörjade en diskussion om långsiktiga mål. Några uppslag blev konkreta: 

 En fungerande ungdomsverksamhet, i större omfattning än idag, är etablerad. Detta kan 

mätas genom antal deltagare i klubbarnas träningsgrupper och på tävlingar. 

 En fungerande motionärsverksamhet i organiserad form är etablerad i klubbarna. Detta kan 

mätas genom antalet deltagare vid träningstillfällen. 

mailto:asa.abel@gotland.se
mailto:anders.birgersson@cementa.se
mailto:eva.buskas@gotlandsallehanda.se
mailto:s.buskas@telia.com
mailto:lotta@charlottendal.net


  2(2)  

 

 Något större återkommande breddevenemang är etablerat, gärna i kombination med andra 

evenemang i t.ex. en Gotlandsklassiker. Detta kan mätas genom antalet deltagare i 

evenemanget. 

 

9 Antagande av tävlingsprogram för säsongen 2013-2014 

Det konstaterades att tävlingsprogrammet antogs på årsmötet, varför punkten utgick. 

10 Övriga frågor 

- Diskussion rörande Götalandsmästerskapet 2017 som enligt plan skall arrangeras på Gotland. 

En organisation behöver riggas i klubbarnas regi om detta skall kunna genomföras. Frågan 

ska tas upp som en egen punkt och behandlas vid nästa sammanträde. 

- SISU kan hjälpa klubbarna att skriva bidragsansökningar. Åsa har anmält intresse att delta för 

förbundets räkning och fått en tid den 23 november 2013. 

o Beslut: styrelsen beslutade att delta vid utbildningen i syfte att utveckla en 

handlingsplan för att driva verksamheten mot de långsiktiga målen (som ännu ej är 

satta). 

- Representanter från förbundet ska utses till DM-tävlingarna. Detta görs vid nästa 

sammanträde. 

11 Nästa möte 

Nästa möte är onsdagen den 11 december kl. 19:00 hos Lotta Dahl i Västerhejde. 

 

Övriga planlagda möten är: 

 Onsdagen den 15 januari kl. 19:00 hos Anders Birgersson i Hejnum 

 Onsdagen den 19 februari kl. 19:00 hos Eva Buskas i Visby 

12 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet för avslutat. 

 

 

 

 

Åsa Abel Stefan Persson 

Ordförande Sekreterare 

 


